索取第四十四屆畢業典禮門票

7月14日(星期一)下午3時15分假座屯門大會堂演奏廳舉行第四十四屆畢業典禮,請家長預留時間,一同出席,分享喜悅。門票將以抽籤方式安排座位,每個家庭最多限取4張門票(毋需計算畢業生,如須要額外門票,請到校務處登記,本校將餘下的門票再分予家長。)***手抱嬰兒不佔座位。但需要入場券進場。**請家長填妥下列表格交回班主任,以便安排座位!截止索取門票日期:6月25日(星期三)。屆時請憑票入座,**已取之門票,家長必須出席**,門票將於7月11日(星期五)派發。

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園 2025 年 6 月 11 日

期:

%	
	幼稚園

索取第四十四屆畢業典禮門票

本人為	_()學生家長,	參加 / 不參加 於
7月14日(星期一)下午3時15	分假座屯門大會堂沒	寅奏廳舉行之"	第四十四屆畢業典
禮",欲索取門票張,	手抱嬰兒(不佔座位)入場券	張。
★已取之門票,家長必須出席。			
★門票將以抽籤方式安排座位	,每個家庭最多限取	4張門票(不包	括學生)。
★手抱嬰兒不佔座位,但需要/	、場券進場 。		
★截止索取門票日期:6月25	日(星期三)。		
	家一	長簽署:	

日

Request for Tickets to the 44th Graduation Ceremony

The 44th Graduation Ceremony will be held on July 14 (Monday) at 3:15 PM at the Tuen Mun Town Concert Hall. Parents are requested to reserve time to attend and share in the joy. Tickets will be allocated by lottery, with a maximum of 4 tickets per family (not counting the graduate). If additional tickets are needed, please register at the school office, and any remaining tickets will be redistributed to parents. *Infants held in arms do not occupy a seat but require an admission ticket to enter. Please complete the form below and return it to your class teacher for seating arrangements! The deadline for ticket requests is June 25 (Wednesday). Please present your ticket for seating. If you have already requested tickets, please make sure to attend. Tickets which will be distributed on July 11 (Friday).

	Shun Tak	Shun Tak Fraternal Association		
	Tuen Mu	Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten		
×	June 11,		*S.T.F.A *	
Request for Tickets to			5年 幼稚園	
am the parent of	_(), and I will / w	vill not attend the	
'44th Graduation Ceremony" on July 14	(Monday) at 3	:15 PM at the Tue	n Mun Town	
Concert Hall. I would like to request	ticket	s and	_admission	
cickets for infants (who do not occupy se	eats).			
★ Parents must attend after collecting	g the tickets.			
★ Tickets will be allocated by lottery, with a maximum of 4 tickets per family (not				
including the student).				
★Infants held in arms do not occupy a seat but require an admission ticket to enter.				
★The deadline for ticket requests is June	e 25 (Wednesda	ay).		

Parent Signature : _____

Date : _____